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Jestem ciekawy, jak pracuje sprzęt
Przez całe swoje życie starałem się fotografować właściwie na wszystkim, na czym
miałem możliwość [to robić]. Wynika to stąd, że jestem po prostu ciekawy, jak pracuje
sprzęt. Pierwszym moim aparatem była Smiena 8. Kiedy dostałem się do szkoły
fotograficznej,  to  rodzice  kupili  mi  Zenita  E  ze  światłomierzem selenowym.  W
Fotoklubie fotografowałem już na Starcie 66 [oraz] na zenitach i praktikach, których
było tam kilka. To [działało] na zasadzie wymiany.
Później, kiedy już chodziłem do szkoły fotograficznej, bardzo dużo [pracowałem na
aparatach] Pentacon i Kiev. Kiev 6S, Kiev 80, a potem najnowsza wersja –Kiev 88
–wszystkie średnioformatowe sześć na sześć [centymetrów. Używałem] również
kamery wielkoformatowej Globica. W zakładzie wykonywało się [nią] większość prac
fotograficznych. Pojawiły się również [aparaty] Yashica.
Potem, pracując już [przy ulicy] Rady Delegatów, jako aparat służbowy dostałem
Hasselblada 500 CM. Do dzisiaj moim marzeniem jest, aby do niego wrócić i nim
fotografować. Również [robi zdjęcia] sześć na sześć [centymetrów]. Ale to jest już
marka wiodąca i niestety, jeśli chodzi o nowy sprzęt, to jest poza naszym zasięgiem
finansowym.
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